

# CLASSIC CUTS

The team at L'Ultime presents their view of the feminine lifestyle for the year 2000: a new and updated version of 90's minimalism combined with simple upkeep that is becoming more and more important for the active woman. Three looks are featured: short, the perfect look for the chameleon type; mid-length, for the woman who likes to change looks to match her moods; and long, with bangs to give it a contemporary and sleek style.

L'équipe de L'Ultime présente sa vision du style féminin de l'an 2000 : une version nouvelle et actualisée du minimalisme des années 90 allié à une facilité d'entretien indispensable à la femme active. Trois looks sont présentés : court, parfait pour la femme caméléon, mi-long, pour celles qui aiment changer de look selon leur humeur; et long avec une frange qui donne à la coiffure son style lisse et contemporain.



# COUPES CLASSIQUES

Hair/Coiffure: Ugo Tabardel,  
L'Ultime Coiffure  
International, Montreal  
Makeup/Maquillage:  
Geneviève Lenneville  
(Montage) with Aveda  
Color/Couleur: Maria Tabardel  
Photo: André Law